

Résolu: D'adresser copie dudit rapport au Surintendant des Edifices Municipaux, pour s'y conformer.

30.—Soumis un rapport du Greffier-Adjoint de la Cité, au sujet du permis accordé à "The Safety Car Heating and Lighting Company", de placer une conduite en travers de la rue Saint-Jacques.

Résolu: De référer au Département en Loi, pour savoir si le permis accordé peut être transféré à la "Pintsch Compressing Company", et de quelle manière ce transfert peut être régulièrement fait.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

Resolved: To address copy of said report to the Superintendent of Municipal Buildings with instructions to comply therewith.

30.—Submitted a report from the Asst.-City Clerk, anent the permit granted to The Safety Car Heating and Lighting Company to lay a pipe across St. James street.

Resolved: To refer the matter to the Law Department in order to know in what manner the permit granted to the Pintsch Compressing Company can be regularly made.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.